
Лазар Продановић 

Питање упућено Савјету министара БиХ и Регулаторној агенцији за комуникације БиХ 

– „Колики је жалби грађана на кршење Кодекса за 2011. годину упућено Савјету за 

штампу, односно Регулаторној агенцији за комуникације, и који су то случајеви? Које 

мјере спроводи Регулаторна агенција за комуникације како би се овај негативан тренд 

ускладио са регулаторним оквирима ЕУ, с обзиром на то да је Европска комисија 

предочила неуједначен напредак у области електронских комуникација и 

информационих технологија?” 

 


